

Non-Local Applicants

Non-local applicants are advised to submit their application forms as early as possible to allow for audition arrangements or the submission of audition VCD/DVD.

Non-local applicants must obtain a student visa via the Academy in order to study in Hong Kong. Visa application must be submitted to the HKSAR Immigration Department via the Academy. Application for a student visa usually takes up to 2 months to process. In the case of a non-local applicant who has entered Hong Kong on a visitor/tourist visa, the Academy will not register him/her as a student and will not allow him/her to commence his/her studies until he/she obtains a student visa.

In accordance with the laws of Hong Kong currently in force, a non-local student who studies at the Academy on a student visa is not allowed to undertake any employment, whether paid or unpaid. Non-local Bachelor's and Master's Degree students with the relevant "No Objection Letter" (NOL) issued by the HKSAR Immigration Department are permitted to take up part-time on-campus employment for not more than 20 hours a week throughout the academic year; and employment during the summer months (1 June to 31 August) without any limit in relation to nature of work, work hours and location.

At present the Academy has no dormitory or hostel facilities. The Academy has a considerable number of non-local students. They take the initiative to organise their own private accommodation either on an individual or a sharing basis.

Admission Enquiry

Academic Services Office
Tel: (852) 2584 8500
Fax: (852) 2584 8722
Email: aso@hkapa.edu
Website: www.hkapa.edu

Programme Enquiry

Graduate Education Centre
Tel: (852) 2584 8779
Fax: (852) 2584 8778
Email: gec@hkapa.edu
Website: www.hkapa.edu/asp/gradedu/grad_edu.asp

非本地申請者

申請者應儘早辦理入學申請手續，以便安排測試或呈交有關的錄音/錄像影碟。

非本地申請者必須取得有效的學生簽證方可在港就讀。申請學生簽證須透過學院向香港特別行政區政府入境事務處辦理。此項申請一般需時兩個月。非本地申請者如以訪港或旅遊簽證來港，學院將不會為其辦理學生註冊，亦將不會准許其在本學院開始修讀，直至獲發學生簽證方可註冊。

學院根據香港現行法律，規定持有學生簽證的非本地學生在本院就讀期間不得接受任何有薪或無薪的僱傭工作。全日制非本地學位本科生及研究生取得香港特別行政區政府入境事務處簽發的「不反對通知書」後，可在校園內擔任兼職工作，學年內每週不超過二十小時。於暑假期間（六月一日至八月三十一日），工作的性質、工時及地點則不設限制。

目前本學院並無宿舍。現時學院有相當數目的非本地學生就讀，他們自行以個別或合租方式安排住宿。

入學查詢

教務處
電話：(852) 2584 8500
傳真：(852) 2584 8722
電郵： aso@hkapa.edu
網址： www.hkapa.edu

課程查詢

研究生課程中心
電話：(852) 2584 8779
傳真：(852) 2584 8778
電郵： gec@hkapa.edu
網址： www.hkapa.edu/asp/gradedu/grad_edu.asp